

ООО "Select rus
Moscow, 23th km Kaluzhskogo shosse, 15-1
Russian Federation

Mazzano, 02/03/2023

**Officially Authorized distributor
(MOD.04.000.11 REV.2)**

**Сертификат авторизованного официального дистрибьютора.
(МОД.04.000.11 REV.2)**

The company Bonomi Industries S.r.l., via Padana Superiore, 29 – 25080 Mazzano (BS), Italy, represents that the company ООО "Select rus", Moscow, 23th km Kaluzhskogo shosse, 15-1, is an authorized distributor of Bonomi Industries S.r.l.'s products, in the territory of the Russian Federation and CIS countries.

Компания Bonomi Industries S.r.l., via Padana Superiore, 29-25080, Mazzano (BS), Италия, удостоверяет, что компания ООО "Селект рус", Москва, 23-й км Калужского шоссе, 15-1, является авторизованным дистрибьютором продукции Bonomi Industries S.r.l., на территории Российской Федерации и стран СНГ.

This certificate is valid until 31/12/2025.

Сертификат действителен до 31.12.2025.

Bonomi Industries S.r.l. has the right to revoke this certificate at any time and without notice.

Бonomи Индастриз имеет право отозвать этот сертификат в любое время и без предварительного уведомления.

This Certificate is issued in both English language and Russian language. In case of discrepancy between English and Russian, the English text will prevail.

Настоящий договор составлен на английском и русском языках. При расхождениях в тексте между английским и русским языками, превагирует английский текст.

BONOMI INDUSTRIES SRL
Via Padana Superiore, 29
25080 Cillverghe di Mazzano (BS) ITALY
Cod. Fisc. e Part. I.V.A. 00300000171


BONOMI INDUSTRIES SRL
Sandro Bonomi, CEO

